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Presentasjon av politikermodulen i Framsikt v/Hilde
Merete Henshien og Eyvind Wang fra Framdrift

KD vurderer at en eventuell beslutning om kjøp av
politikermodulen i Framsikt, må legges inn i forbindelse
med behandling av Tertialrapporten.
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Utvikling- og omstillingsarbeidet

● Kommunedirektøren la frem en oppdatering av
arbeidet med omstillingsprosessen.

● Kommunens nettsider oppdateres jevnlig.
● Politikerne bør involveres mer i

problemstillingene kommunen står i underveis i
prosessen. Aktiviteten i de enkelte hovedutvalg
og i B2030 er en arenaer for dette.

● Det utvikles analyser og rapporteringer for å se
utvikling i arbeidet.

● Nødvendig med omstilling, uavhengig av om
man opprettholder eiendomsskatt eller ikke.
Nasjonal utfordring.

● Sterkt press på ledere og medarbeidere.
● Nødvendig å tenke nytt – ikke mulig å betale oss

ut av demografiutviklingen uavhengig av
eiendomsskatt.

● Viktig å være klar over konsekvensene av kutt
og omstilling.

● KD: Takket for godt samarbeid. Viktig med
langsiktige grep, som er bredt politisk forankret
som kan vare over tid. Hovedutvalgene, og
arbeidet her, blir viktig fremover. Stort trykk på
tjenestekontoret, og behov for omstilling uansett
eiendomsskatt eller ikke. Analyse og status på
økonomi gis i 1. rapportering samt i enkeltsaker.

løpende Ordfører
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Energikonferanse

Ordfører ønsker halvdagsseminar hvor det inviteres
næringsliv, LO, NHO og enkelte aktører, men fått vite at
Ap jobber med dette og statsråd kommer 7. mai til
Larvik.
Ønsker å samkjøre noe da, og ber alle om å holde av
denne dagen.
Informasjon kommer.

asap Ordfører

4 Adferd i KST-salen
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Ordfører tok opp tema og beklaget at det ikke ble
klubbet i sist KST da en representant kritiserte en
saksbehandler fra talerstolen. Innspill fra møtet:

● Folkevalgte skal aldri adressere saksbehandler,
kun kommunedirektøren fra talerstolen.

● Representanter må holde fokus i møtet og ikke
kommentere fra/i salen det som blir sagt fra
talerstolen.

● På samme måte skal dialogen mellom folevalgte
alltid gå via ordfører, ikke mellom
representantene.

● Viktig for ordfører å være påpasselig med
hvordan representantene tiltales, slik at ingen
blir engstelige for å gå på talerstolen. Dog viktig
med humor.

● Ordfører vil ha en innledning om temaet i neste
kommunestyremøte
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